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Zoomi koosolekust võtsid osa: Tiit Papp, Riina Kuusk, Sirle Papp, Mati Kartus. 
Puudusid: Helle Sass ja Janis Golubenkov. 
Päevakord: 
 

1. Eesti Viipekeele Seltsi pakkumise ärakuulamine ja otsustamine 
2. EKL kasutatud seadmete äraandmine liikmesühingutele 
3. Rahvusvahelise kurtide nädala tähistamise küsimused 
4. EKL arhiivi inventuuri korraldamise küsimused 
5. Jooksvad küsimused 

 
 

1. Eesti Viipekeele Seltsi pakkumise ärakuulamine ja otsustamine 
 
Tiit Papp teatas, et Eesti Viipekeele Seltsi esindajad Jari Pärgma ja Maret Õun pöördusid 
tema poole sooviga otsida oma seltsile kurtide maja ühe lauaga väikese ruumi püsivaks 
rentimiseks alates 1. augustist. Kindla sooviga kasutada kõrvalasuva stuudio teenuse 
mugava kasutamisega. Hetkel ei olnud kurtide majas normaalse hinnaga vaba ruume 
pakkuda. Tiit pakkus ühe võimalusena kurtide liidu kontoris ühte vaba töölauda ja kokku 
leppida ruumi kasutamise sobivates aegades, et see ei segaks sotsiaaltöötaja/viipekeele 
tõlketeenuse koordinaatori vastuvõtte. Leppisime kokku rendi summas 75 eurot kuus. 
 
Vastuväiteid ei olnud. 
 
OTSUS: kõik on poolt. 
 

2. EKL kasutatud seadmete äraandmine liikmesühingutele 
 
Tiit Papp küsib juhatuse liikmete arvamust ja otsust kurtide liidu kasutatud, kuid töökorras 
printerkombaini ja dataprojektori tasuta andmiseks liikmesühingutele. 
 
Tiit Papp pakkus printerkombaini Pärnumaa Kurtide Ühingule, kuna neil ei ole kombaini 
skaneerimiseks ega printimiseks. 
 
Sirle Papp avaldas arvamust, et dataprojektorit võiks pakkuda Ida-Virumaa Kurtide 
Ühingule. 
 
OTSUS: kõik on nõus. 
 

3. Rahvusvahelise kurtide nädala tähistamise küsimused 
 
Sirle Pappi ettepanekul lükata edasi rahvusvahelise kurtide nädala tähistamise teema 
arutelu augustikuu peale, sest pole liikmesühingutega arutatud. 



 
OTSUS: teadmiseks võetud. 
 

4. EKL arhiivi inventuuri korraldamise küsimused 
 
Tiit Papp teatas, et kuna praegu on väga kuumad ilmad ja ei ole võimalik kurtide liidu 
laoruumides arhiivi inventuuri teha. Tuleb kokku leppida, et normaalsete tingimuste korral 
on parem mitmekesi teha inventuuri, siis saab see töö kiiremini tehtud. Ajaloohuviline Aire 
Murd lubas ka appi tulla. 
 
Lahendame jooksvalt selle inventuuri tegemise kuupäevades kokku. 
 
OTSUS: teadmiseks võetud.  
 

5. Jooksvad küsimused 
 
Hetkel ei ole jooksvaid küsimusi 
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